
FAU-møte torsdag 17.01.2023 Brakahaug skole  

Innkalte:  
Christine Ulland (1A)  
Trine Eikemo Wahlberg (2A) 
Jeanette Rossebø Hansen (3A) 
Kari Tveita (4AB) 
Regine Lilleås (5A) –ikke møtt 
Nina Larsen (5B) 
Elin Eriksson (6A) – ikke møtt 
Bergitte Tønnesen (7A) 
Tina Barane (7B) 
(Mona Hovland (7B)) 
Ingolf Helleland (rektor) 
Norunn Vikshåland (leder) 
 

Saksliste: 
1. Godkjenning av innkalling: 

Ingen kommentar 
 

2. Besøk av venstrepolitiker Bjørn Gunnar Husby, utvalg oppvekst Haugesund, som 
ønsker innspill til hvilke utfordringer/løsninger vi har i skolene i kommunen. 
 
- Utvalg for oppvekst, 9 politikkerer fra ulike partier. Ønsker å komme ut å treffe 

foreldre for å få innspill. Vært på Hauge skole, og skal også besøke Lillesund. 
Lettere å ta kontakt når en har truffet hverandre. 

- Spørsmål om SFO bemanning etter innføring av gratis kjernetid. Er relativt god 
bemanning på SFO på Brakahaug  

- Digitale læremidler, er det kopieringskrise på Brakahaug? Rapporten ang digitale 
læremidler er kommet i dag. Blir gjennomgått under sak 5. 

- Diskusjon rundt digitale læremidler: å bli kjent med bruken vil ofte gi et bedre 
inntrykk av digitale læremidler, og gi forståelse for hvordan dette brukes i skolen. 

- Ikke iPad på SFO etter skoletid på Brakahaug. Bruk av skjerm har blitt tatt opp i 
KFU som et problem i SFO på flere andre skoler. 

 
3. Info om skolevei-prosjekter 

 
- Bøyler mellom vei og sykkelsti ved undergang er på plass. 
- Gjerde langs vann og bekk mot/i Lyskarsbakken, kommer ila våren. 
- Skilt om skolevei. Tatt opp med Kjetil Lindanger, men det må gå rett tjenestevei. 

Undersøkes videre. 
- Telt bak drivhuset; ikke sett folk der nå, men fortsatt dukker det opp nye ting ved 

teltet. Tas opp med politiet igjen. 



- Matrosveien, fortsatt henvendelser til rektor om kjøring ved skolestart, biler inn i 
private gårdsplasser i forbindelse med at skoleunger skal slippes av. Bruk 
rundkjøringen for av og påstigning ved levering og henting. 

 
 

4. Evaluering av juleverksted 

- Spørsmål fra Bjørn Gunnar Husby om grendehusaktivitet: Mer skoleaktivitet og 

mindre grendahusaktivitet på Brakahaug nå, men fortsatt noen tiltak. 

Juleverksted, Nyttårsfyrverkeri, fotballcup og fredagsklubb. 

- Gymsal mye i bruk på ettermiddag og helg. 

- Fredagsklubb: noen ganger litt for mange fra andre skoler, som gjør de yngste litt 

utrygge.  

- Juleverkstedet: 

o Voksne: litt få på noen aktiviteter, men akkurat nok. Ok med voksne i 

kafeen. 

o 140 betalende unger 

o I år 12824kr i overskudd i år. 

o Bruke penger på å ruste opp kjøkkenet (ved gymsalen) med 

storkjøkkenovn og steamer f.eks. 

- Juleverksted neste år:  

o Tydeligere påmelding for voksne hjelpere. Mer oversiktlig med påmelding 

kun på visma og ikke papir i tillegg? 

o Merkelapp med navn til ting som blir laget på stasjonene 

- Overskuddet, og FAU kasse: 

o Investere litt i utstyr til kjøkkenet (ved gymsal), (brukt) storkjøkkenkomfyr 

f.eks 

 

5. Referat fra KFU (Christine) 
 

- Gjennomgang av rapport om bruk av digitale læremidler: 
o Usikkerhet rundt bruken for det er nytt og ukjent 
o Forskjell på bruken fra lærer til lærer, blir det store ulikheter? 
o Yngre lærere er mest på dette med digitale læremidler. 
o Spørsmål fra politisk representant om det er mangelfullt utstyr for 

lærerne og de ansatte, og om det er nok kompetanse mtp IKT. Rektor 
angir at det ikke er noen krise her på Brakahaug. 

o Mangelfulle digitale læreverk 
o Problemer med at de digitale enhetene ikke håndterer de digitale 

læreverkene og mangelfull lagring 
o Spørsmål fra FAU representant om kvalitet på internett, er det god nok 

hastighet f.eks. Litt varierende kvalitet, noen dager tregere enn andre 
dager. 

o Personvern: 32% av foreldre er bekymret for personvern, høyt tall.  
o Rektor legger link til rapporten på skolens hjemmesider. 



o Neste møte med KFU blir skolesjefen med for å kommentere rapporten. 
o Kommentert fra lærere at det er annerledes å drive et klasserom digitalt, 

og at det nok tar tid å implementere.  
 

- Hvorfor ikke felles policy for det som skjer på skolene, ting må være likt. F.eks. 
SFO kjernetid, lekser, tiltak etter streiken – der må FAU for hver enkelt skole være 
på. Flere skoler i Haugesund har fredagsklubb og andre aktiviteter utenom 
skoletid, men dette er ulikt fra skole til skole. 

- Austerheim venter svar på om de får forlenge heldagsskoleprosjektet. 
- Møte på Håvåsen for informasjon om arbeidet som skjer i området, plan for 

oppgradering av uteområdet 
- Lillesund, tiltak mtp trafikksikkerhet og arbeid som pågår i området. 

 
 

6. Temakveld for foreldre på Brakahaug tirsdag 14.februar kl. 18.00-20.00? 
 

- Tatt opp på personalmøtet, lærerne syns det er en god ide å ha denne type info 
til foreldrene, men det er utfordringer ved dette. Både økonomi og at det 
allerede er avholdt en del klasseforeldermøter i. Temakvelden legges litt på is i 
denne omgang, men vi må ha litt mer tid til forberedelse og avklaring med 
økonomi. 

- «Vil vite» kveld f.eks. som Lillesund har.. 
 

7. Aktuelt fra skolen ved rektor 
- Økonomi, fallende elevtall utgjør en utfordring økonomisk 
- Bedre planlegging av felles arrangement på dagtid, en del å hente der. Dette blir 

tatt opp på planleggingsdagen 
- Neste SU møte vil rektor ta opp dette med §9a på Brakahaug. Har hatt 

gjennomgang med stab. Rapporten fra statsforvalter viste at mye var bra, men 
noe av arbeidet med kan være bedre. Har hyppige avviksmeldinger, stort sett på 
vold og trusler. Viktig for å dokumenter hvilken situasjon en står i. Har 
trygghetsplaner, bla for å forebygge at man havner i situasjoner som gir 
avviksmeldinger. Aktivitetsplikten er det litt å gå på, dette blir tatt opp igjen i 
neste SU møte, da er også rapporten endelig offentliggjort. 

- FAU har ingen innspill til skolerute for 24/25 
 

8. Evt 
- Klassekassene, fått innspill mtp loddsalg og pengepress for å få inn penger til 

klassekassene.  
- Gaveordning ved bursdager. Ulike ordninger i klassene, stort sett felles grense 

50kr. Har vært diskutert om foreldre kjøper gave for en fast sum, slik at barnet får 
en felles gave fra klassen – sparer for at det blir kjøpt flere småting og at noen 
kjøper større ting enn nødvendig. 

- Neste møte 14.mars kl.1830, SU + SMU kl.1700 
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